
Møde angående grønne områder

Møde d19/10

Fremmødte bestyrelsen: Lotte. Lisbeth. Marianne. Kristian. Karsten

Kontoret: Flemming. JN Anlæg. Jon

På mødet blev der snakket angående de store hække om hvad vi kunne tænke af udformning som 
der blev aftalt til afdelingsmødet at bestyrelsen godt kunne tage beslutning herom.

Der blev snakket om at områderne skulle bestå af små hække og højbede med bestandige 
blomster som kunne holde så længe som mulig om året. Der findes priser på Højbede. 

Derefter blev der gennemgået hækkene på områderne.

Ud for nr.65. 

Der blev aftalt at hækken fjernes og der lægges fliser på området til 4 borde i 2 grupper med et 
højbed i hver ende og en hæk på hver langside med indgang i midten.  Og træerne trimmes op i 
højden. 

Der sættes babygynge op ved sandkasse. Jon kommer med en go pris på brugte gummifliser han 
har til under gynge. 

Ud for nr. 55 

Hækken på græs hjørnet fjernes da den er tilgroet af flere forskellige ukrudt og buske og der 
plantes græs rundt om træet jons råd til os. 

Sidde området udvides med et ekstra bord og der sættes et højbed ved sandkassen. 

Ud for nr.37

Den lange hæk fjernes og der plantes græs i stedet. 

Ud for nr. 3

Der placeres et ekstra bor ved den der allerede står der.  



Ud for nr. 17.

Der etableres et fliseområde til 2 borde. 

Ud for nr. 19

Bestyrelsen ønsker hækken reduceres i det blå område og plantes græs og fjernes helt i det røde 
område og plantes græs, da dette ikke er vores område men kommunens. Men det er os der 
vedligeholder dette område. Men det vil være billiger for os at klippe dette lille hjørne altså 
vedligeholder det med klipning for det for et helhedsudtryk langs hele H.P. Hansens vej. 
Bestyrelsen ønsker der bliver plantet bøgehæk i skellet ned til hækken der går langs 
Brændgårdvej. 

Der er dog efter mødet kommet kontra ordre fra Kjeld på kontoret at det røde område må der ikke
røres ved fra kommunens side. Selvom de dog har givet os lov at fjerne resten der står på deres 
side langs H.P. Hansens vej. Dette står bestyrelsen sig uforstående overfor da vi har vedligeholdt 
dette lille stykke i mange år. 

Så kontoret bestemmer at det røde område skal bibeholdes som det er nuværende trods 
bestyrelse har andet ønske.

Mvh Bestyrelsen Brændgårdsparken.

Formand 

Karsten Nielsen. 


